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                                                         Protokół Nr XXVI/2016 
z sesji Rady Powiatu w Oławie 

odbytej w dniu 30 listopada 2016 r. 
  w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Oławie 

 
 

Przewodniczący  Rady Powiatu Józef Hołyński o godzinie 13:00 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych i gości  oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 19 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności radnych oraz gości 
zaproszonych stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 
 
 

Przewodniczący  Rady Powiatu  Józef Hołyński przypomniał, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji przedstawia się  następująco: 
 

I. Informacja na temat  porządku obrad. 
II. Prezentacja filmu promocyjnego z budowy Powiatowego Centrum Edukacyjno- 

Rewalidacyjnego z Zespołem Szkół Specjalnych w Oławie. 
III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu w Oławie z 26 października br. 
IV. Informacja dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oławie na temat aktualnej sytuacji 

finansowej szpitala oraz świadczonych usług medycznych. 
V. Informacja na temat stanu dróg oraz przygotowania do akcji „Zima”, przedstawiona przez 

kierownika Powiatowego Zarządu Drogowego w Oławie. 
VI. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej  Sesji. 
VII. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1/    w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego na rok 2016, 
            2/   zmieniająca uchwalę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu     

Oławskiego, 
3/  w sprawie ustalenia na rok 2017 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia 
od usunięcia pojazdu. 

  VIII.   Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 
 

 

Radni nie zgłaszali pytań i uwag do porządku obrad sesji. 

 

Ad II 

Prezentacja filmu promocyjnego z budowy Powiatowego Centrum Edukacyjno- 
Rewalidacyjnego z Zespołem Szkół Specjalnych w Oławie. 
 

Starosta Zdzisław Brezdeń zaprezentował film promocyjny z budowy Powiatowego Centrum 

Edukacyjno- Rewalidacyjnego z Zespołem Szkół Specjalnych w Oławie /załącznik nr 3 do 
protokołu/. 
 

Przewodniczący Rady ogłosił dziesięciominutową przerwę. 

 

Po przerwie, przewodniczący wznowił obrady, a następnie przystąpił do dalszej realizacji 
porządku obrad. 
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Ad III 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu w Oławie z 16 października 2016 r. 
 

Protokół został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad IV 

Informacja dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oławie na temat aktualnej sytuacji 
finansowej szpitala oraz świadczonych usług medycznych. 

 
 

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oławie Andrzej Dronsejko przedstawił informację 

/załącznik nr 4/. 

 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, a następnie zwrócił się z zapytaniem do dyrektora 
ZOZ w Oławie o termin zakończenia prac na Oddziale Intensywnej Opieki Medycznej? 
 
Dyrektor ZOZ w Oławie odpowiedział, iż prawdopodobnie w drugiej połowie stycznia prace 
zostaną zakończone. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu zapytał o wyposażenie Oddziału IOM. 
 
Dyrektor ZOZ w Oławie odpowiedział, iż szpital dysponuje częściowym wyposażeniem OIOM m.in. 
pompy infuzyjne, respiratory, kolumny medyczne. Pozostaje zakup łóżek oraz kardiomonitorów. 
 
Przewodniczący Rady Józef Hołyński zapytał o aparaturę do dializ? 
 
Dyrektor ZOZ w Oławie odpowiedział, iż sprzęt do dializ jest przeważnie pozyskiwany na zasadach 
dzierżawy. Dalej dyrektor wyjaśnił iż chciałby wstrzymać się z zakupem sprzętu do czasu 
pozyskania kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia w tym zakresie. Następnie wypowiedział 
się na temat zasadności utworzenia Oddziału IOM w oławskim szpitalu. 
 

O udzielenie głosu poprosiła radna Anna Leszczyńska, która na wstępie podziękowała za 

udzielenie odpowiedzi na interpelację dotyczącą wyżywienia pacjentów oławskiego szpitala,  a 
następnie zapytała, czy przedstawiciele Starostwa w trakcie wizytacji ZOZ w Oławie w zakresie 
przygotowania posiłków dla pacjentów prowadzili również rozmowy w tym zakresie z 
pacjentami? 
 
Dyrektor ZOZ w Oławie wyjaśnił, iż podczas ówczesnej wizyty zaprezentowano pracę kuchni – 
wydawanie posiłków oraz dokonano oględzin na oddziale chirurgicznym. 
 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński wyjaśnił, iż podczas ówczesnej wizyty zapoznano się 

jedynie ze sposobem wydawania posiłków dla pacjentów od kuchni do dostarczenia na oddział. 
Nie sprawdzano wówczas jakości wyżywienia, ani wielkości porcji. 
 

Radna Anna Leszczyńska podsumowując stwierdziła, iż rozmów z pacjentami na temat 

standardów wyżywienia wówczas nie było. 
 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński potwierdził, iż nie było takich rozmów. 
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Ad V 
 

Informacja na temat stanu dróg oraz przygotowania do akcji „Zima”, 
przedstawiona przez kierownika Powiatowego Zarządu Drogowego w Oławie 

 
Kierownik Powiatowego Zarządu Drogowego Wojciech Drożdżal przedstawił informację 

/załącznik nr 5/. 

 

Radni nie zgłaszali pytań i uwag w powyższym punkcie. 

 

Ad VI 

 Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej  
Sesji. 

 
Starosta Oławski Zdzisław Brezdeń przedstawił sprawozdanie /załącznik nr 6/. 

 
Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
O udzielenie głosu poprosiła radna Anna Leszczyńska, która na wstępie poprosiła o 

odpowiedź na jakie zadania zostanie przeznaczona kwota 100 000 złotych, o którą wnioskował 
kierownik PZD w Oławie? Dalej radna zapytała o miesięczny koszt wynajęcia pomieszczenia w 
oławskim szpitalu? Ponadto radna zapytała ilu pracowników PKS S.A w Oławie otrzymało 
wypowiedzenia umów o pracę oraz czy Zarząd Powiatu wyznaczył prezesowi PKS konkretny 
termin przedstawienia strategii spółki na najbliższe lata, zawierającej wizje rozwoju w różnych 
obszarach swojej działalności?  

 
W odpowiedzi radnej starosta Zdzisław Brezdeń poinformował, iż Zarząd Powiatu oczekuje 

przedstawienia przedmiotowej strategii przez prezesa PKS S.A. w Oławie  w I dekadzie grudnia 
br. Dalej starosta poinformował, iż w ostatnich kilkunastu miesiącach redukcja etatów w PKS 
S.A w Oławie nastąpiła m.in. w Dziale Obsługi Klienta oraz w grupie remontowej. 
Wypowiedzenia umów o pracę otrzymało kilkunastu pracowników. Na zakończenie starosta 
wyjaśnił, iż kwota 100 000 zł dla Powiatowego Zarządu Drogowego zostanie przeznaczona na 
remonty cząstkowe i utrzymanie dróg powiatowych.  

 
Z uwagi na brak dalszych pytań, przewodniczący Rady zamknął dyskusję, a następnie ogłosił 
dziesięciominutową przerwę. 

 
Po przerwie, przewodniczący wznowił obrady, a następnie przystąpił do dalszej realizacji 
porządku obrad. 

 

Ad VII 

 Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

 

1/  w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego za rok 2016, 
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Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z autopoprawką i 

uzasadnieniem.  
 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
wraz z autopoprawką. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 radnych większością głosów podjęła Uchwałę XXVI/129/2016 
/załącznik nr 7/, w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego za rok 2016, przy 13 
głosach „za” i 4 głosach „wstrzymujących się”. Głosów przeciw nie było. 

 
 

2/ zmieniająca uchwalę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 
Powiatu     Oławskiego, 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z autopoprawką i 

uzasadnieniem.  
 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
wraz z autopoprawką. 
 
Rada Powiatu w obecności 18 radnych większością głosów podjęła Uchwałę XXVI/130/2016 
/załącznik nr 7/ zmieniająca uchwalę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Oławskiego, przy 14 głosach „za” i 4 głosach „wstrzymujących się”. Głosów „przeciw” nie było. 

 
 

3/  w sprawie ustalenia na rok 2017 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 
pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie 
odstąpienia od usunięcia pojazdu, 

 
Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 18 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XXVI/131/2016 /załącznik nr 
8/, w sprawie ustalenia na rok 2017 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 
usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 

 
 
Ad VII 
 

                         Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radni nie zgłaszali pytań i uwag w powyższym punkcie.  

 

Z uwagi na wyczerpanie zagadnień przewidzianych w porządku obrad przewodniczący Rady 
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Powiatu podziękował członkom Rady za udział w obradach i o godz. 15.05  zamknął 
posiedzenie Sesji.   
 

Na tym protokół zakończono. 
 
                                                                                                       Przewodniczący Rady Powiatu 
 
                                                                                                                 /-/Józef Hołyński 
Protokołowała: 
Magdalena Kiwak              


